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 حاضرین در جلسه:

 دانشجویی تحقیقات کمیتهسرپرست  -دکتر الهام سقایی

 دانشجویی تحقیقات کمیتهدبیر  -امین ربیعی

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -محمدجواد گودرزی

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی - مجید طاهری

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -زهرا خرازی زاده

 دانشجوییعضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات  -مجتبی یگانگی

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -مرتضویالسادات زینب 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -زهرا فتاحیان

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -امیرحسین قائدامینی

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -یوسف مکاری

 مرکزی کمیته تحقیقات دانشجوییعضو شورای  -مستوره ترابی

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -عظیمه حسینی هسید

 مفاد جلسه:

شورای مرکزی ی با حضور اعضا 0911-0011جلسه شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی سال  دومین

 به و دانشجویی تحقیقات کمیته محترم سرپرست قاییکمیته تحقیقات دانشجویی و سرکار خانم دکتر الهام س

خبر از انتقال کمیته تحقیقات شهرکرد به منطقه هفت  ابتدا در سقایی دکتر خانم. گردید برگزار مجازی صورت

به اهمیت کارگاه فناوری و  . در ادامهآمایشی و نیاز به گسترش ارتباطات با دیگر کمیته های شبکه ی همکار دادند

لزوم ارائه ی برنامه ی مدون برای این  باشد و کمیته تحقیقات شهرکرد نیز میبرنامه ی پایلوت کشوری که شامل 

های و ارائه ی برنامه ی شش تشکیل جلسات جدا برای کارگروه  زیر مجموعه اشاره نمودند. ایشان همچنین به

روه ها را گزارش تشکیل مجمع عمومی و عضوگیری مسئولین کارگامین ربیعی آقای در ادامه  د داشتند.تاکیماهه 
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ارائه دادند. در ادامه خبر تشکیل جلسه ی مشترک انجمن های علمی و کانون ها و تشکل های دانشجویی با 

کمیته تحقیقات به منظور جلوگیری از موازی کاری و تعیین برنامه مشترک دادند و از اعضای شورای مرکزی برای 

مرکزی به ارائه نظرات خود در برنامه های آتی شرکت در این جلسه دعوت نمودند. همچنین از اعضای شورای 

 نمودند. دعوت کمیته تحقیقات 

پیشنهاد  ی برگزار شدههاگزارش کارگاه پس از ارائه ی مسئول کارگروه آموزش  گودرزی محمدجوادآقای 

برگزاری کارگاه مقدمات و مسیر پژوهش و همچنین برگزاری دوره ی کامل مطالعات مرور نظام مند را مطرح 

همچنین  توان از سامانه نوید نیز بهره برد. نمودند. همچنین پیشنهاد کردند برای برگزاری برخی از کارگاه ها می

 مرکزی و تعامل بیشتر اعضا اشاره نمودند. در انتها به نیاز به افزایش بیشتر تعداد جلسات شورای

پس از ارائه ی گزاش برگزاری اولین جلسه ی دیسکاشن فناوری کارگروه  مسئول قائدامینی امیرحسین آقای

کلاب که با همکاری کانون زبان دانشگاه برگزار گردید، پیشنهاد گسترش برنامه های کارگروه فناوری در مواردی 

کانون پتنت ایران را بیان  گزاری کارگاه های ثبت اختراع و مالکیت فکری با همکاریهمچون کافه خلاقیت و بر

نمودند. همچنین پس از بیان مزیت های آموزش مجازی با استفاده از بسترهایی همچون آپارات و اینستاگرام  

فاوت برای رفع س متیهایی با روش تدر نسبت به سامانه های دانشجویی همچون نوید به اهمیت برگزاری کارگاه

 اشکال دانشجویان اشاره نمودند. 

اطلاع رسانی و ژورنال کلاب ها پس از ارائه ی گزارش فعالیت های کارگروه کارگروه  مسئول قای مجید طاهریآ

های مختلف در  اطلاع رسانی و همچنین جلسات ژورنال کلاب برگزار شده به افزایش مشارکت دانشجویان دانشگاه

 ودند. برنامه های کمیته تحقیقات اشاره نمودند. همچنین پیشنهاد بازدید از مراکز دانش بنیان را مطرح نم

تهیه ی مطالب مجله تکاپو سردبیر مجله تکاپو اعضای شورای مرکزی را به مشارکت بیشتر در  فتاحیان زهرا خانم

تشویق نمودند. همچنین به لزوم آموزش مجازی به ویژه در مبحث مقاله نویسی با توجه به نیاز دانشجویان رشته 

 بهداشت عمومی اشاره نمودند.

مجله گزارش دادند که نوبت زمستان درحال چاپ و با مسئول مجله تکاپو در رابطه مدیر  خانم عظیمه حسینی

 نوبت بهار درحال ویراستاری مطالب میباشد. همچنین به گسترش فعالیت ها با دفتر یوسرن دانشگاه اشاره نمودند.

تابستان برگزار گردد. پیشنهاد نمودند کارگاههای مرور نظام مند جهت استفاده حداکثری در  آقای یوسف مکاری

همچنین نیاز به منتور در مراحل مختلف طرح های پژوهشی را شرح نمودند. و در انتها پیشنهاد برگزار جلسات 

  نوروساینس خوانی را مطرح نمودند.

 به اهمیت آموزش های مجازی در کانال تلگرام و صفحه اینستاگرام کمیته تحقیقات مرتضوی السادات زینب خانم
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دریافت بازخورد مناسب از سوی دانشجویان اشاره کردند که در آینده برای گسترش و بهبود عملکرد به با توجه 

 باشد. نیاز به کارگروهی جدا در این رابطه می

فراخوان برای جذب ایده ها را ی ایده پردازی در فناوری و سپس ها پیشنهاد برگزاری کارگاه آقای مجتبی یگانگی

 بهره برد.کاری مرکز رشد دانشگاه و کانون پتنت ایران ن از همتوا ح نمودند که برای تسهیل این برنامه ها میمطر

به محدود بودن ژورنال کلاب در حوزه نوروساینس اشاره کرده و پیشنهاد گسترش ژورنال  خانم مستوره ترابی

ی یکلاب ها در دیگر حوزه ها را مطرح نمودند. همچنین در رابطه با آموزش مجازی پیشنهاد برگزاری کارگاه ها

رو نیاز به برگزاری کارگاه  مرتبط با تولید محتوا را بیان نمودند و در ادامه با توجه به کنگره و نشست های پیش

 نحوه ارائه در نشست های علمی را پیشنهاد کردند.

پیشنهاد را  گسترش آن به حوزه های جدیدتری زایش تنوع در مطالب مجله تکاپو وخرازی زاده به افزهرا خانم 

د در تابستان پیش کردند. همچنین در تایید پیشنهاد دیگر اعضا ایشان نیز به برگزاری کارگاه های مرور نظام من

 رو اشاره نمودند.

و بررسی ظرفیت ارائه نکات تکمیلی در رابطه با پیشنهادات دیگر اعضا  ضمندر انتهای جلسه آقای امین ربیعی 

 اعضا را به تعامل ببشتر با سایر دانشجویان تشویق نمودند.های موجود 

 


